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Bestuur VV Berkhout:  Rene Bot (voorzitter), Helie Bregman (penningmeester), Ron Stroop 
(wedstrijdsecretaris), Edwin Bitter (voorzitter jeugdcommissie), Pieter Schuijtemaker (secretaris) 

Aanwezig: Ed Oud, Frank Bisschop, Gerard Kollis, Dirk-Jan Schuijtemaker, Piet Schuijtemaker, Guda 
Kroon, Peter Kroon, Peter Bot, Cees Bijman, Nic Stam, Gerrit Schuijtemaker, Dave Smal 

Afwezig met afbericht: Bart de Haas, Danny De Kiewit 

 

 

De volgende agenda diende als leidraad voor de vergadering: 

1. Opening 
2. Loting van de af te lossen obligaties 
3. Notulen algemene ledenvergadering 2021 
4. Jaarverslag 
5. Financieel verslag penningmeester 
6. Verslag kascommissie 
7. Bestuursverkiezing 
8. Voorstel contributieverhoging 
9. Vacatures 
10. Rondvraag 
11. Sluiting 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Loting van de af te lossen obligaties 

Bij de financiering van de nieuwe accommodatie is een obligatielening uitgegeven onder 
clubleden en supporters. Jaarlijks worden tijdens de ALV 5 obligaties uitgeloot. Dit jaar zijn dat: 

• Nr 55   Nico Graftdijk 
• Nr 36   Sjaak Ruiter 
• Nr 37   C. Groot 
• Nr 13   Ed Oud 
• Nr 102 John Bakker 

 



3. Notulen Algemene Ledenvergadering 2021 

De notulen worden goedgekeurd. Ron Stroop (notulist) bedankt!  

 

4. Jaarverslag 

De voorzitter leest het jaarverslag voor. Sluit af met waardering richting de grote hoeveelheid 
vrijwilligers maar heeft de wens om nog meer te groeien in het aantal hiervan. 

 

5. Financieel verslag penningmeester 

De penningmeester neemt het financieel jaarverslag door. In het algemeen staat de vereniging er 
financieel goed voor. Er is een toename in liquide middelen en afname van schulden.  

Bijzonder was een loterij-opbrengst van ruim € 400,- bij de thuiswedstrijd van VV Berkhout tegen 
RKEDO.  

 

6. Verslag kascommissie 

Kascommissie bestond uit Peter Kroon, Yorick Feld en Frank Bisschop (Aad Bakker vervanger).  
Peter neemt het woord en geeft aan dat de boeken zijn gecontroleerd. Hij stelt voor om de 
volgens hem “uitmuntende” penningmeester decharge te verlenen. 

Nieuwe kascommissie bestaat uit: Peter Kroon en Yorick Feld (Gerrit Schuijtemaker vervanger). 

 

7. Bestuursverkiezing 

Rene Bot, Helie Bregman en Ron Stroop zijn aftredend maar herkiesbaar. Allen worden door de 
ALV herkozen voor een nieuwe periode van 3 jaar. 

Pieter Schuijtemaker is kandidaat voor de functie van secretaris en wordt gekozen en benoemd. 

Bart de Haas neemt afscheid van het bestuur. De voorzitter dankt hem voor zijn inspanningen. 

Gerrit Schuijtemaker: Wat is de taakverdeling tussen Pieter en Ron? Antwoord: Pieter is 
secretaris en Ron wedstrijdsecretaris. 

 

8. Voorstel contributieverhoging 

Aan de ALV wordt een contributieverhoging van maximaal 10% voorgesteld, ingaande in seizoen 
23/24. Redenen zijn onder andere: inflatie, algemene kostenstijgingen en anticiperen op een 
mogelijk hogere energierekening in de toekomst. 

Peter Bot: Is contributie in lijn met omliggende verenigingen?  Antwoord: Wij zijn nog steeds één 
van de goedkoopste met betrekking tot contributie, sponsoring en consumptieprijzen kantine.  

Piet Schuijtemaker: Eventueel aanpassen van consumptieprijzen kantine om nog meer inkomsten 
te genereren? Antwoord: dit seizoen in elk geval nog niet. 



De ALV gaat akkoord met een contributieverhoging van maximaal 10%. 

 

9. Vacatures 

Op dit moment zijn er meerdere vacatures binnen de vereniging. Meest noodzakelijk zijn een 
nieuwe zondag kantinegroep en nieuwe scheidsrechters.  

 

Toegevoegd punt: Accommodatie 

• Het schilderwerk van het gebouw is in slechte staat (volgens rapport Ramon Braas). 
Opnieuw schilderen noodzakelijke klus. 

• Met betrekking tot gevelreiniging gebouw is offerte opgevraagd. 
• Zitbanken om het veld zien er niet meer uit/afgebladderd. Waarschijnlijk niet meer 

opknapbaar. Liefst te vervangen door nieuwe banken. 
• Overwogen wordt om afscheid te nemen van fietsenstalling bij kantine. Ziet er 

slordig uit en schuttinghout verrot. Te vervangen door open fietsenstalling met 
fietsnietjes. 
 

10. Rondvraag 
• Nic Stam: Wanneer gaat gaskachel aan in kleedruimtes? Antwoord: Staat aan (continu op 

12 graden). 
• Cees Bijman: Tegelpad aan scorebord-kant dient te worden opgeknapt. Tegels liggen 

ongelijk waardoor riscio op struikelen. Antwoord: Inderdaad aandachtspunt. 
• Cees Bijman: Stoort zich aan beplanting aan westzijde langs B-veld. Groeit niet goed en 

veel onkruid. Antwoord: Nemen dit op met de gemeente. 
• Peter Bot: kent iemand die mogelijk materiaal heeft voor nieuwe banken, kunststof en 

onderhoudsvrij. 
• Guda Krom: geeft compliment aan kantine ploeg 2e die eerst voetballen en dan 

kantinedienst draaien. Rene geeft compliment terug aan Guda voor alle behulpzaamheid 
bij kantine. 

• Piet Schuijtemaker: om tekort op te lossen zou kantinedienst verplicht moeten zijn voor 
spelers senioren. Antwoord: Senioren hebben al dienst, bijv. oud papier ophalen. 

• Piet Schuijtemaker: club van 100 heeft 3 mensen minder. 3 mensen erbij zoeken? 
• Ed Oud: graag doelen op de juiste plek zetten uiterlijk donderdagavond zodat 

vrijdagploeg er niet teveel mee behoeft te sjouwen. Rene geeft dit door aan 
hoofdtrainer. 

• Frank Bisschop: zou zich graag willen inzetten voor Vrienden van Berkhout. 
• Gerrit Schuijtemaker: is er geen aparte damescommissie? Antwoord: nee, nog niet. 

Wordt wel overwogen. Op dit moment is Lotte Piet aanspreekpunt. 
• In het algemeen wordt gevraagd naar het energie-contract van de club. Antwoord: tot 

juni 2024 nog vast energie-contract. Raadzaam is om verduurzaming op de agenda te 
zetten want onzeker hoe energiekosten zich in toekomst zullen gaan ontwikkelen.  

11. Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering. 


